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Stimată doamnă Ministru,

La începutul lunii noiembrie a avut loc Conferința Națională a 
Ligii Asociațiilor de proprietari Habitat, iar printre cererile formulate 
de reprentanții structurilor asociative a fost și eliminarea TVA pentru 
utilități. Ca argument pentru susținerea acestei propuneri a fost 
faptul că: „1,7 milioane de români sunt cu casele sub sechestru. Dacă 
îi mai punem la socoteală și pe membrii familiilor lor, ajungem la 
aproximativ cinci milioane de persoane. Gândiți-vă ce înseamnă acest 
lucru. Noi suntem plătitori de TVA pe toate utilitățile dar nu încasăm 
TVA”.



La această solicitare, președintele Autorității Naționale de 
Reglementare pentru Serviciile Comunitare Dl. Doru Ciocan, a 
susținut faptul că are în vedere un proiect de modificare a legislației, 
în sensul diminuării TVA la utilități pentru persoane fizice.

Având în vedere cele semnalate vă întreb cu respect , doamnă 
ministru, când aveți în vedere punerea în aplicare a unui astfel de 
proiect și care ar fi cota de TVA aplicată pentru utilități.

Solicit răspuns scris.

Senator PC de Bacău
ISTOR


